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Mi volt a kurzus legnagyobb hozzáadott 
értéke a számodra?

• Látni a szakember elkötelezettségét, tenni akarását és nyitottságát.

• Hogy megismerhettem több szemléletet az elmaradottabb területekkel kapcsolatban, 

hogy fejlesztési lehetőségek vetődtek fel az előadások alatt és hogy szociális oldalról is 

megismerhettem a vidékfejlesztést, mivel ez korábbi tanulmányaimból hiányzónak 

érzem.

• A területfejlesztés, településfejlesztés, vidékfejlesztés olyan részeit mutatta be, 

amelyekkel eddig egyetemi tanulmányaim során nem találkoztam ilyen dózisban.

• Az, hogy ennyire színvonalas előadásokat sikerült az online térben is öszeszervezni, és 

megértettem, emennyire összetett és nehéz a vidékfejlesztés Magyarországon.

#hallgatói visszajelzések



Mi volt a kurzus legnagyobb hozzáadott 
értéke a számodra?

• Kicsit kimozdultam a komfortzónámból, mivel alapból nagyon nehéz nekem ezt a szegénységgel 
foglalkozó témát nyitott módon megközelíteni, mindig elzárkózva érzem magam tőle.

• Megismerni az ország egy olyan felét, amivel az ember nem, vagy csak nagyon ritkán találkozik. 
Olyan emberkkel "találkozni" akik nagyon sokat tesznek egy jobb világért. Megismerni nehéz 
helyzetű emberek és az őket segítők életét, nehézségeit. Sok tett hozzá a szemléletemhez a 
kurzus.

• Az ország számomra eddig kevésbé ismert területeiről kaptam elsőkézből információt, olyan 
emberektől akik szívvel-lélekkel dolgoznak az ott élők helyzetének a javításán. Pontosabb képet 
kaptam a településfejlesztésről, beleláttam annak összetettségébe köszönhetően a több 
területről érkező előadóknak. Megértettem azt is, hogy a hátrányos helyzetűek segítése mennyire 
komplex és komoly feladat.

• Átfogó képet kaptam Magyarország hátrányos helyzetű településeinek állapotáról, az előadások 
során számos új információt hallottam és sok esetben számomra új szemszögből világítottak rá a 
meglévő problémákra.

#hallgatói visszajelzések



Mi volt a kurzus legnagyobb hozzáadott 
értéke a számodra?

• Elsőkézből kaphattunk betekintést számos projektbe országszerte, illetve az előadók életközeli 

beszámolóinak köszönhetően számunkra (még így online) is közelebb hozták az előadások 

témájaként szolgáló térségeket, minden szépségükkel, problémáikkal együtt.

• Azt gondolom, hogy sokkal közelebbé tudott vinni minket a hátrányos helyzetűek világába. 

Sokan közölünk élőben nem is találkoztak még ezzel, sokan nem is akarnak, nem is szeretnének 

foglalkozni a mélyszegénységgel. Ezen 4 nap rávilágított arra, hogy valójában mennyien is 

vannak, akiket ez mégis érdekel, konkrétan erre teszik fel az életüket, ami igazán példaértékű. 

Hihetetlen azon emberek munkája, akik segíteni próbálnak, akik a szinte lehetetlenből is látnak 

kiutat. Másik részről pedig, nagyon jó volt a harmadik napi megbeszélés, ahol összeszedtük, hogy 

milyen intézményei, illetve szereplői vannak a településfejlesztésnek. Az egyik legérdekesebb és 

leghasznosabb tudást adta át. Sikerült kicsit a sokszor megfoghatatlannak látszó 

településfejlesztési fogalmat egyfajta keretbe lehatárolni és leírni, amit még egyik órán sem 

sikerült senkinek. 

#hallgatói visszajelzések



Mi volt a kurzus legnagyobb hozzáadott 
értéke a számodra?

• Nagyon jó volt olyan emberekkel 'találkozni', akik hivatásként élik meg a munkájukat, 
alázattal és kitartóan harcolnak a jó ügyért. Annak ellenére, hogy képernyőn keresztül 
volt csak lehetőségünk beszélgetni, átjött az előadókból áradó lelkesedés és lendület, 
ami ezekben a hónapokban igazán különleges. 

• A gyakorlati példák megismerése, a különböző szereplők feladatkörének bemutatása.

• Nekem speciell, nagyon tetszett, hogy jobban megismerhettem hazám nehézséggel 
küzdő területeit. Bár Tolna megyében éltem le az életemet nem sokszor jártam 
többszörösen hátrányos területeken. Igencsak szemléletformáló előadásokat 
hallgathattam meg.

• Szerintem a kurzus megmutatta, hogy a vidékfejlesztés valóban egy nagyon 
interdiszciplináris szakma, és egy-egy beavatkozásnak, tevékenységnek, projektnek 
mennyi olyan szempontja, mennyi olyan kimenetele lehet, amire elsőre nem is 
gondolna az ember. 

#hallgatói visszajelzések


